

PROFOIL PANEL SYSTEM

一種產品和多種解決方案 可實現創造性實用和快速的安裝。

PROFOIL PANEL是一系列擠塑聚苯乙烯板,密度為48 kg/m3。雙面覆貼防潮防水膜。防水隔板適於室 內應用,使用防水膜及用於加固的黏著劑進行施做固定。經過設計及測試的防水隔板具有機械抗阻以及 長期耐用性。因此,可以作為鋪設磁磚的支撑,DIY建築及承載重量的牆壁。防水隔板厚度有:6.35 / 9.5 / 12.7 / 15.9 / 25 / 38.1和50.8毫米,尺寸為91.5厘米x 152.4厘米/270厘米。能快速施作及不花費過高的防水 隔板適用於具有隔熱功能的地板.牆壁和天花板。面板可用於粗糙的牆壁,舊的支撐物和地板,木材和金 屬的固定結構上,以實現隔板牆,廚房檯面,洗臉台,架子和各種類型的家具。

不同厚度應用範例/ EXAMPLES OF APPLICATIONS FOR DIFFERENT THICKNESSES



厚度/ Thickness 6.9 mm



厚度 / Thickness 12, 16, 25 mm



厚度 / Thickness 25, 38, 50 mm























PROFOIL PANEL NICHE







PROFOIL SCREWS (zinc-coated metal)













tops for kitchens, washbasins, shelves and furniture of different types.

One product and many solutions for

PROFOIL PANEL is a range of panels in extruded polystyrene with a density of 48 kg/m³. They

are covered on both sides with a water and vapour-proof membrane. The panels, suitable for indoor applications, are stiffened, by the waterproof membranes and the adhesive used for their

fixing. The panels are designed and tested to have mechanical resistance and long durability. For this reason they are therefore suitable as support for laying the tiles, to waterproof and create

structures and load-bearing walls. The panels are available in a thickness of 6.35 / 9.5 / 12.7 / 15.9 /

25 / 38.1 and 50.8 mm and a size of 91.5 cm x 152.4 cm / 270 cm. PROFOIL PANEL, which allows the work to be carried out quickly and inexpensively, is suitable for indoor application with a thermal insulation function on floor, wall and ceiling. The panels can be applied on rough walls, on old supports and floors, on fixed structures in wood and metal, for the realization of partitions walls,

a creative, practical and fast installation.

Temporaneamente non vendibile in Germania Temporarily not salable in Germany